
 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI LOPATARI 

         JUDETUL BUZAU  

 

              P R O C E S - V E R B A L 

 

           Incheiat astazi 11.12.2020 orele 16,00 

cu ocazia sedintei ordinare a Consiliului local al 

comunei Lopatari. 

           Astazi data de mai sus, prin Dispozitia 

Primarului comunei Lopatari nr.263/04.12.2020 a 

fost convocata sedinta ordinara a Consiliului local 

Lopatari pe luna decembrie 2020. 

           In contextul prelungirii starii de 

alerta pe intreg teritoriu al Romaniei  a 

limitarii,  prevenirii si raspandirii infectiilor  

COVID 19, sedinta Consiliului local se va desfasura 

cu participarea a cel mult 25 de persoane si cu 

respectarea regulilor de distantare fizica.           

Sedinta s-a desfasurat la Caminul Cultural Lopatari 

unde exista spatiul necesar pentru respectarea 

regulelor de distantare fizica si cu recomandarea 

purtarii  mastii de protectie.La lucrarile sedintei 

au participat de drept:Dl.Constantin Claudiu 

primarul comunei,dl. Oancea Marian Gheorghe -

viceprimarul comunei si d-na Bratila Floarea - 

secretarul general. Ca invitati, au participat 

dl.Posobescu Danut- sef birou financiar contabil si 

achizitii publice si d-na Simion Luminita Veronica 

–inspector impozite si taxe.  

           Dupa efectuarea apelului nominal si 

consemnarea in caietul de prezenta, secretarul 

general, informeaza presedintele de sedinta ca la 

aceasta sedinta participa toti cei 13 consilieri 

locali ,sedinta fiind legal constituita.  

           De asemenea, secretarul general pune la 

dispozitia consilierilor locali procesul verbal 

incheiat in sedinta anterioara respectiv 20 

noiembrie 2020.Nefiind contestat, procesul-verbal a 

fost supus la vot si aprobat de catre membrii 



Consiliului local cu un numar de 13 voturi pentru, 

nici un vot  impotriva, nici o abtinere. A fost 

semnat de catre presedintele de sedinta de la acea 

data, de catre secretarul general, urmand a fi 

sigilat in dosarul sedintei respective.      
  

          Preia conducerea lucrarilor d-nul 

viceprimar Oancea Marian Gheorghe, in calitate de 

presedinte de sedinta. 

          Proiectul ordinii de zi al sedintei a 

fost adus la cunostinta publica, in termen legal,de 

catre d-na secretar general si cuprinde urmatoarele 

puncte:  

           1.Proiect de hotarare privind desemnarea 

reprezentantului Comunei Lopatari in Adunarea 

Generala a Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara 

,,Buzau 2008” 

Initiator: Primarul comunei Lopatari-Constantin 

Claudiu; 

-Comisia de specialitate pentru programme de 

dezvoltare economico-sociala, buget-finante 

administrarea domeniului privat al comunei, 

agricultura, gospodarie comunala, protectia 

mediului, servicii si comert; 

           2. Proiect de hotarare privind 

stabilirea impozitelor si taxelor locale pe anul 

2021; 

Initiator: Primarul comunei Lopatari-Constantin 

Claudiu; 

 -Comisia de specialitate pentru programme de 

dezvoltare economico-sociala, buget-finante 

administrarea domeniului privat al comunei, 

agricultura, gospodarie comunala, protectia 

mediului, servicii si comert;  

           3. Proiect de hotarare privind 

organizarea retelei scolare a unitatii de 

invatamant preuniversitar de stat, Liceul 

Tehnologic comuna Lopatari, judetul Buzau in anul 

2021-2022. Initiator: Primarul comunei Lopatari-

Constantin Claudiu; 



 -Comisia de specialitate pentru invatamant, 

sanatate si familie, munca si protectie sociala, 

activitati social culturale si culte, protectie 

copii, tineret si sport; 

           4. Proiect de hotarare privind numirea 

reprezentantilor Consiliului local in consiliul de 

administratie al Liceului Tehnologic com.Lopatari, 

jud.Buzau. 

Initiator: Primarul comunei Lopatari-Constantin 

Claudiu; 

-Comisia de specialitate pentru invatamant, 

sanatate si familie, munca si protectie sociala, 

activitati social culturale si culte, protectie 

copii, tineret si sport; 

           5. Proiect de hotarare privind alocarea 

de fonduri pentru organizarea pomului de craciun, 

in anul 2020. 

Initiator: Primarul comunei Lopatari-Constantin 

Claudiu; 

-Comisia de specialitate pentru programme de 

dezvoltare economico-sociala, buget-finante 

administrarea domeniului privat al comunei, 

agricultura, gospodarie comunala, protectia 

mediului, servicii si comert;  

         6.Proiect de hotarare privind atestarea 

apartenentei  la domeniul privat al comunei 

Lopatari a unor suprafete de teren. 

Initiator: Primarul comunei Lopatari-Constantin 

Claudiu; 

-Comisia pentru programme de dezvoltare economico-

sociala, buget-finante administrarea domeniului 

privat al comunei, agricultura, gospodarie 

comunala, protectia mediului, servicii si comert;  

          7. Proiect de hotarare privind aprobarea 

regulamentului de organizare si functionare al 

Consiliului local Lopatari. 

Initiator: Primarul comunei Lopatari-Constantin 

Claudiu; 

-Comisia de specialitate administratie publica 

locala, juridica si de disciplina, apararea ordinii 



si linistii publice, respectarea drepturilor si 

libertatilor cetatenilor; 

           8.Probleme curente ale activitatii 

Consiliului local. 

           D-nul primar solicita introducerea pe 

ordinea de zi a unui proiect de hotarare privind 

rectificarea bugetului local pe anul 2020; 

Initiator: Primarul comunei Lopatari-Constantin 

Claudiu; 

 -Comisia de specialitate pentru programme de 

dezvoltare economico-sociala, buget-finante 

administrarea domeniului privat al comunei, 

agricultura, gospodarie comunala, protectia 

mediului, servicii si comert;  

          Ordinea de zi, este supusa la vot  si 

aprobata  cu 13 voturi pentru, nici un vot 

impotriva,nici o abtinere, din numarul total de 13 

consilieri in functie, cu modificarile facute. 

          La primul punct din ordinea de zi, 

dl.primar prezinta d-lor consilieri , materialele 

intocmite la proiectul de hotarare privind 

desemnarea reprezentantului Comunei Lopatari in 

Adunarea Generala a Asociatiei de Dezvoltare 

Intercomunitara ,,Buzau 2008”. A fost desemnat 

dl.primar Claudiu Constantin- reprezentantul 

comunei Lopatari in ADI ,,Buzau 2008”. 

          In urma prezentarii acestor materiale           

nu au avut loc discutii , dl.primar prezinta 

proiectul de hotarare care este avizat favorabil de 

catre compartiment  si comisia de specialitate, 

este supus la vot si aprobat cu 13 voturi pentru, 

nici un vot impotriva,nici o abtinere, din numarul 

total de 13 consilieri in functie.          

         Se trece in continuare la punctul doi din 

ordinea de zi si dl.primar prezinta d-lor 

consilieri , materialele intocmite la proiectul de 

hotarare privind stabilirea impozitelor si taxelor 

locale pe anul 2021;Dl.primar da cuvantul d-nei 

Simion Luminita Veronica pentru a prezenta tabloul 

cuprinzand valorile impozabile, impozitele si 



taxele, alte taxe asimilate acestora, precum si 

amenzile care se indexeaza anual. 

         Domnul consilier Lefter Vasile considera 

ca trebuiau prezentate toate documentele cu 

machetele aferente, deoarece cei noi veniti in 

Consiliul local nu stiu despre ce este vorba. 

         Domnul consilier Zota Ion sustine problema 

inventarierii corecte a cladirilor – considera ca 

nu corespund suprafetele din evidente cu 

realitatea.   

         Nu au avut loc alte discutii ,in urma 

prezentarii materialelor, dl.primar prezinta 

proiectul de hotarare care este avizat favorabil de 

catre compartiment  si comisia de specialitate, 

este supus la vot si aprobat cu 13 voturi pentru, 

nici un vot impotriva,nici o abtinere, din numarul 

total de 13 consilieri in functie.  

         La urmatorul punct din ordinea de zi 

respectiv proiectul de hotarare privind organizarea 

retelei scolare a unitatii de invatamant 

preuniversitar de stat, Liceul Tehnologic, comuna 

Lopatari, judetul Buzau in anul 2021-2022, d-na 

secretar general aduce la cunostinta ca nu a sosit 

avizul de la Inspectoratul Judetean Scolar si 

propune discutarea proiectului intr-o sedinta 

ulterioara. Propunerea a fost supusa la vot si 

aprobata cu 13 voturi pentru, nici un vot 

impotriva,nici o abtinere, din numarul total de 13 

consilieri in functie.  

         In continuare se trece la un alt punct din 

ordinea de zi respectiv proiect de hotarare privind 

numirea reprezentantilor Consiliului local in 

consiliul de administratie al Liceului Tehnologic 

com.Lopatari, jud.Buzau. 

Dl.Primar propune urmatorii membrii-Ungureanu Alin, 

Oancea Marian Gheorghe si Zota Ion; 

D-na consilier Zota Mihaela Elena propune sa faca 

parte membrii comisiei de invatamant, respectiv, 

Zota Mihaela Elena, Soimaru Maria si Dumitrache 

Valerica. Cele doua propuneri au fost supuse la vot 



si comisia pentru invatamant formata din Zota 

Mihaela Elena, Soimaru Maria si Dumitrache Valerica 

a fost aprobata cu 9 voturi “pentru” si 4 

abtineri.Deci, membrii comisiei pentru invatamant 

fac parte din consiliul de administratie al 

Liceului Tehnologic.  

         Nu au avut loc alte discutii ,in urma 

prezentarii materialelor, dl.primar prezinta 

proiectul de hotarare care este avizat favorabil de 

catre compartiment  si comisia de specialitate, 

este supus la vot si aprobat cu 13 voturi pentru, 

nici un vot impotriva,nici o abtinere, din numarul 

total de 13 consilieri in functie.  

         La urmatorul punct din ordinea de zi, 

dl.consilier Zota Ion propune in calitate de 

presedinte al comisiei administratiei publice, 

amanarea proiectului de hotarare privind  aprobarea 

regulamentului de organizare si functionare al 

Consiliului local Lopatari. Propunerea a fost 

supusa la vot si aprobata cu 13 voturi pentru, nici 

un vot impotriva,nici o abtinere, din numarul total 

de 13 consilieri in functie.  

         Se trece in continuare la urmatorul punct 

propus pe ordinea de zi respectiv proiectul de 

hotarare privind rectificarea bugetului local pe 

anul 2020. Dl.primar da cuvantul d-lui Posobescu 

Danut-sef birou financiar contabil pentru a 

prezenta materialele privind plata indemnizatiilor 

persoanelor cu handicap grav. 

         Nu au fost discutii nici de aceasta data 

in urma prezentarii materialelor, dl.primar 

prezinta proiectul de hotarare care este avizat 

favorabil de catre compartiment  si comisia de 

specialitate, este supus la vot si aprobat cu 13 

voturi pentru, nici un vot impotriva,nici o 

abtinere, din numarul total de 13 consilieri in 

functie .   

         In continuare se trece la un alt punct din 

ordinea de zi respectiv proiect de hotarare privind  



alocarea de fonduri pentru organizarea pomului de 

craciun, in anul 2020. 

Dl.consilier Lefter Vasile propune suma de 20 000 

lei, suma supusa la vot  si aprobata cu 13 voturi 

pentru, nici un vot impotriva,nici o abtinere, din 

numarul total de 13 consilieri in functie.  

          De asemenea,nu au fost discutii in urma 

prezentarii materialelor, dl.primar prezinta 

proiectul de hotarare care este avizat favorabil de 

catre compartiment  si comisia de specialitate, 

este supus la vot si aprobat cu 13 voturi pentru, 

nici un vot impotriva,nici o abtinere, din numarul 

total de 13 consilieri in functie. 

         In continuare se trece la ultimul punct 

din ordinea de zi si anume probleme curente. 

         Dl.Primar prezinta adresa Inspectoratului 

Scolar Judetean , pentru acordarea unor burse 

scolare pentru merit, performanta, studii si 

beneficiari ai ajutorului social. 

         D-na consilier Zota Mihaela Elena propune 

in Consiliul local ca aceste burse destinate 

acestor elevi sa fie compensate in produse, nu in 

bani. Sau o mai buna solutie ar fi Internatul 

scolar unde ar beneficia de o masa calda si de un 

petagog pentru indrumari la teme. 

         D-nul consilier Pana Radu Serban propune 

burse in bani pentru elevii care participa la 

olimpiade cu rezultate foarte bune la nivel 

judetean si cu performante deosebite. 

         D-nul consilier Lefter Vasile sustine de 

asemenea, propunerea d-lui consilier Pana Radu 

Serban ca aceste burse acordate sa fie in bani 

pentru copii cu performante deosebite si sa fie 

communicate si in Consiliul local. 

         D-nul consilier Buna Cristinel intreaba 

daca pentru activitatile cultural artistice s-a 

prevazut ceva bani? Dl.primar raspunde ca se va 

avea in vedere in bugetul local. Dl.consilier Zota 

Ion sustine propunerea d-lui Buna Cristinel. 



         Dl.consilier Lefter Vasile aduce la 

cunostinta ca activitatile cultural artistice au 

fost sustinute si in anii trecuti. 

         Dl.Primar prezinta doua cereri prin care 

se solicita concesionarea a unor terenuri aflate in 

satul Lopatari, respectiv – d-nei SOLEA GHERGHINA 

inregistrata la nr.5685/02.12.2020 si d-nei ALBU 

FLORICA inregistrata la nr.5618/26.11.2020, cu 

domiciliul in comuna Lopatari, sat 

Lopatari.Referitor la cele doua cereri , dl.primar 

precizeaza ca se vor reface documentatiile celor 2 

terenuri, vor fi atestate la domeniul privat al 

comunei, se vor face carti funciare dupa care se va 

demara actiunea de concesionare, printr-o hotarare 

de consiliu local.   

         Dl.consilier Gherghe Ion aduce la 

cunostinta doua probleme: 

1) Puntea din punctul Chirani trebuie refacuta,este 

periculos la trecere. 

2) A doua problema se refera la transportul 

scolar,masinile sa fie parcate la scoala, nu la 

locuintele soferilor. 

D-na Zota Mihaela Elena intreaba ce masuri se ia ca 

pe D.J.203 K este o gramada mare de pamant in zona 

Luncile care ingreuneaza foarte tare 

circulatia.Masinile pe drum sunt parcate la 

intamplare. Cine se ocupa?  

         D-nul consilier Zota Ion prezinta in 

Consiliul local pe cetateanul TESCAN VASILE, care 

aduce la cunostinta unele probleme ce trebuiesc 

urgentate. Este vorba de problema drumului satesc 

al bisericii care foarte greu se circula pe el, nu 

se poate conduce mortul spre cimitir. De asemenea, 

nu exista nici o poarta buna. D-nul viceprimar 

Oancea Marian Gheorghe considera ca va trebui sa se 

ea legatura cu consilierii parohiali, este nevoie 

de acordul d-lor. Aminteste si de puntea din 

Chirani care trebuie refacuta. 

         D-na consilier Manolache Mioara intreaba 

care este situatia iluminatului public in satul 



Plostina – au aparut animalele salbatice. Dl primar 

raspunde ca se va rezolva in curand, numai daca nu 

ploua. La fel intreaba si dl.consilier Dumitrache 

Valerica in satul Brebu, lampile s-au ars. 

         D-nul consilier Lefter Vasile aduce la 

cunostinta Consiliului local, ca a depus o 

solicitare pentru plata concediului de odihna 

neefectuat, drepturi ce I se cuvin.Domnul primar 

raspunde in sensul ca se va respecta drepturile 

legale. 

         In perioada urmatoare, s-a propus ca 

sedintele consiliului local sa fie convocate in 

ultima zi de joi din luna, la ora 12,00. Propunerea 

a fost supusa la vot si aprobata cu 13 voturi 

pentru, de catre toti cei 13 consilieri in functie.  

         Intrucat d-nii consilieri nu si-au mai 

exprimat alte probleme pentru a fi discutate in 

sedinta Consiliului local , dl.presedinte de 

sedinta declara inchise lucrarile sedintei.    

         Drept pentru care am incheiat prezentul 

proces-verbal in doua exemplare, unul va fi afisat 

la sediul Primariei si unul va fi atasat la dosarul 

sedintei de astazi. 

 

 

 Presedinte de sedinta,         Secretar general,  

 Consilier local-viceprimar,    Bratila Floarea                                      

  Oancea Marian Gheorghe 

 

  

                     Intocmit,       

                 Stoicescu Viorica 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 


